
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de EXTRA 

commissievergadering Financiën en Veiligheid van woensdag 17 mei a.s.  om 20.00 uur.  

 

Overloop naar extra commissie(s) 

 

Zoals reeds gemeld in de uitnodigingbrief voor uw vergadering van 10 mei, bleek het nodig 

om een extra vergadering te beleggen, gezien het aantal (aangevraagde) stukken. Vanwege 

het vervallen van de rekeningdag op 17 mei ontstond daarvoor op die dag gelegenheid. Dus 

op het al gereserveerde tijdstip 17 mei om 20.00 uur zal een extra vergadering plaatsvinden.  

 

Mochten de (vanwege de meivakantie nagekomen) reacties op de laatste piepmails nog extra 

agendapunten opleveren, dan zullen die zo mogelijk een plek krijgen in de veegcommissie 

van 24 mei a.s., of anders doorgeschoven worden naar juni. 

 

Student & Stad heeft aangekondigd de brief over Koningsdag te willen agenderen met 

bespreekpunten. Dit kan uiteraard altijd, maar de agendacommissie meende dat bespreking 

geen haast had omdat Koningsdag inmiddels geweest is. Voorstel was daarom om deze brief 

meteen na de zomer te bespreken. S&S heeft aangegeven dat wel erg laat te vinden. De 

agendacommissie zal daarom kijken of er nog voor de zomer ruimte is voor bespreking. 

 

Lijst ingekomen stukken 

 

Er is voor gekozen de tot nu toe binnengekomen collegebrieven alvast op de lijst mee te 

nemen, ook als ze het piepsysteem nog niet hebben doorlopen. Als er voldoende aanvragen 

voor bespreking blijken te zijn, kunnen ze altijd geagendeerd worden in de veegcommissie 

van 24/5 of anders in de commissie van juni. Zo niet, dan kunnen ze op 17/5 (evt. met een 

enkele vraag/opmerking) worden afgehandeld. 
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Outsourcing ICT 

 

In februari jl. ontving de raad een brief van de Rekenkamercommissie over een 

vooronderzoek dat de commissie had gedaan naar de outsourcing van de gemeentelijke ICT. 

De conclusie was dat de RKC geen aanleiding zag om verder onderzoek te doen. Wel had de 

commissie enkele vragen n.a.v. het voor B&W opgestelde Quint-rapport. Naar aanleiding 

daarvan is doorgesproken met enkele verantwoordelijke ambtenaren. Verder is de 

informatievoorziening aan de raad over het traject gecheckt en voldoende bevonden.  

 

Bespreking van deze RKC-brief is destijds aangevraagd door SP, PvdA, GroenLinks, CDA, 

Stadspartij en ChristenUnie. De SP gaf aan daarbij ook graag de eerder ontvangen brief van 

betrokken medewerkers te willen betrekken. Op verzoek van de wethouder heeft de 

agendacommissie toen besloten de bespreking uit te stellen totdat van de kant van het college 

een update van het proces zou zijn ontvangen.  

 

Die update ligt er nu, en is aangevraagd door SP, PvdA, ChristenUnie en Partij voor de 

Dieren. In deze brief wordt gesproken over het aanbestedings-proces, de optimalisatie en 

innovatie van het softwarelandschap, de businesscse, de reorganisatie van de I&A directie, de 

begeleiding en ontwikkeling van medewerkers, de risico’s en het vervolg. 

 

We gaan ervan uit dat het u in dezen gaat om het gesprek met het college en uiteraard met 

elkaar, en dat aanwezigheid van (de voorzitter van) de Rekenkamercommissie niet nodig is. 

Mocht u vragen aan de RKC hebben, dan kunt u die vooraf stellen via de secretaris, Peter 

Kommerij (tel. 367 7727, e. peter.kommerij@groningen.nl).  

 

Deregulering 

 

November 2015 heeft de raad bij motie (‘APVG tegen het licht’) gevraagd om overbodige 

regels uit de APV te schrappen. Naar aanleiding daarvan ligt nu een raadsvoorstel voor om 

een aantal artikelen uit de APVG te schrappen dan wel te wijzigen. In de bijgevoegde 

collegebrief wordt het proces verder toegelicht. Betoogd wordt dat het afschaffen van 

overbodige regels het beste gepaard kan gaan met de innovatie van beleid en uitvoering. In 

de Stand van zaken wordt beschreven welke resultaten inmiddels bereikt zijn en welke 

verbeteringstrajecten nog lopen. 

 

Het raadsvoorstel is voor bespreking aangevraagd door D66, SP, PvdA en ChristenUnie. 

 

Geweld en discriminatie tegen LHTBI’s 
 

In april 2016 vond een ernstige mishandeling en discriminatie van twee lesbische vrouwen 

plaats in het uitgaansgebied. Naar aanleiding daarvan is er onderzoek gedaan naar het gevoel 

van (on)veiligheid binnen de LHTBI-gemeenschap, en – als vervolg daarop – naar de 

redenen van de lage meldingsbereidheid van discriminatie- en geweldsdelicten. Beide 

onderzoeken zijn bijgevoegd, tezamen met een rapportage over het discriminatieklimaat in 

Groningen. Naar aanleiding hiervan wordt momenteel onderzocht welke maatregelen 

genomen kunnen worden om de aangifte- en meldingsbereidheid van LHTBI’s te vergroten. 

Geschetst wordt wat er op dit moment al gebeurt. In het najaar komt een vervolgbericht. 

 

De brief is aangevraagd door D66, PvdA, GroenLinks, VVD en 100% Groningen. 
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Voorziening screening en diagnostiek 
 

In deze brief wordt de raad geïnformeerd over een samenwerkingsovereenkomst, opgesteld 

door het ministerie van Veiligheid en Justitie, inzake een proeftuin Kleinschalige 

Voorziening Screening en Diagnostiek. Deze voorziening is gelokaliseerd naast  Het Poortje.  

Beoogd wordt de continuering van de zorg voor jeugdigen met een justitiële titel. Het college 

schrijft dat er m.n. met betrekking tot de samenwerking met de Wij-teams nog wel winst te 

behalen valt. 

 

De brief is voor bespreking aangevraagd door de SP en 100% Groningen. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer,  

raadsadviseur  


